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PROTOKÓŁ NR XI/2025 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Parczewie przeprowadzonej w dniu 30 stycznia 

2025 r. pod przewodnictwem Pana Janusza Zielińskiego – Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Parczewie 

Otwarcie obrad nastąpiło o godz. 805.  

 

Ewidencja podjętych uchwał: 

1) XI/71/2025 Rady Powiatu w Parczewie w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025; 

2) XI/72/2025 Rady Powiatu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji 

2. Sprawy organizacyjne: 

2.1. stwierdzenie quorum 

2.2. przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

5. Zamknięcie obrad.   

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

 

Obrady XI Nadzwyczajnej Sesji otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Parczewie Janusz 

Zieliński witając Radnych, Zarząd Powiatu, Panią Skarbnik, Panią z obsługi rady oraz Pana 

informatyka. 

 

 

Przewodniczący Rady na wstępie wyjaśnił, że dzisiejszą sesję zwołał na wniosek Zarządu 

Powiatu w Parczewie złożony w dniu 29 stycznia 2025 roku w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z 

dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, celem podjęcia przez radę powiatu uchwał, 

które będą tematyką dzisiejszej sesji. 

 

 

 
Ad. 2. Sprawy organizacyjne: 

 

2.1 Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że z ustawowego składu 

Rady Powiatu obecnych jest 15, co stanowi quorum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

2.2 Porządek obrad: 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś wnioski dot. zmiany porządku obrad? 

Nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025.  

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie. Wyjaśniła, że zmiany te są konsekwencją 

złożonego w dniu 28.01.2025 roku wniosku przez dyrektora SPZOZ w Parczewie dotyczącego 

wyrażenia zgody na udzielenie dotacji na realizowane przedsięwzięcie pod nazwą 

„Przebudowa i doposażenie SOR w SPZOZ w Parczewie na podstawie umowy nr 

DOI/FM/SMPL/65/MDSOR/2023/336/303 zawartej z Ministrem Zdrowia. Kwota udzielonej 

dotacji to 1 397 794, 00 zł i o tę kwotę został zmieniony budżet powiatu na rok 2025. 

 

Radny A. Wróblewski zapytał, dlaczego na dzisiejszej sesji nie ma dyrektora szpitala, 

ponieważ uważa, że jego obecność na tej sesji jest bardzo ważna, gdyż kwota przekazania jest 

wysoka i chciałby zadać mu pytania. Radny zauważył także, że rozbieżność między kwotą 

przeznaczoną w projekcie, a tą, która jest przetargowa wynosi 34% i chciałby wiedzieć skąd 

jest taka różnica.  

 

Starosta wyjaśnił, że szpital ogłosił postępowanie konkursowe w wyniku czego wpłynęły dwie 

oferty. Obie te oferty przewyższały wartość konkursową, która bazowała na wyliczeniach z 

2023 roku na co dyrektor SPZOZ nie miał wpływu. Starosta zaznaczył, że tematem dzisiejszej 

sesji nadzwyczajnej jest dofinansowanie szpitala o brakującą kwotę w celu jak najszybszej 

realizacji zadania, które jest już rozpoczęte. Starosta zauważył, że obecność dyrektora SPZOZ 

w Parczewie nie jest konieczna, ponieważ czuje się kompetentny w udzielaniu ewentualnych 

odpowiedzi, jak również zauważył, że we wniosku złożonym przez dyrektora SPZOZ i 

dołączonym do materiałów na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji są zawarte wszystkie informacje 

potrzebne do podjęcia uchwały. 

 

Radny A. Wróblewski przytoczył fragment wniosku dyrektora SPZOZ dot. aparatu RTG i 

zapytał z czego miał być dofinansowany zakup w/w aparatu.  

 

Starosta odpowiedział, że z całości wniosku na kwotę 9 270 000 zł. Pan dyrektor zwrócił się 

do Ministerstwa Zdrowia z pismem o możliwość przesunięcia środków pieniężnych 

przeznaczonych na zakup sprzętu, na dokończenie prac budowlanych, ponieważ nie 

zrealizował jeszcze zakupu aparatu RTG. Starosta powiedział, że według zapisu we wniosku 

termin związania z umową z wykonawcą mija 28 lutego 2025 roku. Według informacji jakie 

posiada, pismo jest w trakcie procedowania w Ministerstwie Zdrowia, jednak dyrektor SPZOZ 

w Parczewie do dnia 28 lutego 2025 roku nie otrzyma odpowiedzi na złożone pismo. W 

związku z tym, aby umożliwić dyrektorowi szpitala podpisania umowy z wykonawcą została 

zwołana dzisiejsza sesja nadzwyczajna. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XI/71/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na rok 2025 została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
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Pani Skarbnik przedstawiła szczegóły uchwały oraz dodała, że zmiana wieloletniej prognozy 

finansowej jest konsekwencją przyjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 

2025. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W wyniku głosowania uchwała Nr XI/72/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad.   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Janusz Zieliński podziękował 

obecnym i zamknął obrady XI Sesji VII Kadencji Rady Powiatu  w Parczewie.  

 

Zamknięcie obrad nastąpiło o godz. 820. 

 

Protokolant:                                                            

/-/Maja Kaczan 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

                       /-/Janusz Zieliński 

 

 


